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Na športovom ihrisku pri základnej škole 
je vo výstavbe nový oporný múr, ktorý 
budujú pracovníci Mestského podniku 
služieb v Turzovke.

„Začali sme s vymeriavaním, výkopmi 
a teraz betónovaním nového oporného 
múru. Starý už nevyhovoval. Chceme 
vybudovať  nový,  aby sme oddel i l i 
športovisko od záhrad pri rodinných 
domoch,“  povedal  r iaditeľ  Rudolf 
Šobich. 

„Konajú sa náležité postupnosti, aby sa 
dopracovali prípravy na výstavbu nového 
športového ihriska, s novými technickými 
parametrami,“ potvrdil vedúci úseku 
a rozvoja mesta Ing. arch. Pavol Čuboň.  

Vyrastá nový oporný múr na športovom ihrisku pri základnej škole

Vo štvrtok 30. marca 2017 sa konalo 
štvrté neplánované rokovanie Mestského 
zastupiteľstva v Turzovke, ktoré zvolal 
primátor mesta JUDr. Ľubomír Golis. 
Poslanci schválili zapojenie sa mesta 

Z ROKOVANIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA

Schválili žiadosť o nenávratné 
finančné prostriedky

ÚSPEŠNÝ TURZOVAN PREHOVORIL
Nevšedná životná dráha, cieľavedomosť a pracovitosť, chlap s vysokými cieľmi, človek 
s veľkým srdcom a tvrdou rukou, ale Turzovan do špiku kosti... To je Štefan Šimák. Všetko 
o zapotenom čele dobrého novinára sa dozviete pri čítaní tejto skromnej knižôčky. 

Týždeň slovenských knižníc
Mestská knižnica v Turzovke sa i v tomto roku zapojila do celoslovenského podujatia 
„ Týždeň slovenských knižníc “. V dňoch 13.-17.marca 2017 pripravila pre svojich 
čitateľov sériu rôznych podujatí a aktivít. Touto cestou by sme chceli poďakovať všetkým 
návštevníkom Mestskej knižnice, ktorí počas TSK využili naše služby a podporili naše 
podujatia čím tak zvýšili počet výpožičiek a taktiež navýšili počet novo zaregistrovaných 
čitateľov. Obohatením v tomto roku sa stala i návšteva žiakov ZŠ Raková a ZŠ Olešná, ktorá 
navštívila nie len Mestskú knižnicu ale i Mestské Múzeum K. Točíka.                                                                                 

Darina Bajáková, riaditeľka KaSS

Občanom do pozornosti
Občania Mesta Turzovka môžu na likvidáciu separovanej zložky komunálneho odpadu- papier využiť: 
výmenný spôsob zberu papiera. Podmienkou je aby papier- noviny, časopisy, letáky, starý papier, bol 
pevne poviazaný v balíčkoch. V balíčkoch nesmie byť kartón!!! Takto pripravené balíčky budú na 
mieste odvážané a vymenené za hygienické potreby ( toaletný papier, hygienické vreckovky, kuchynské 
utierky...) a to v dňoch: 12.-13. apríla 2017.
12. apríla STANOVIŠTIA ZBERU PAPIERA: 15:00 – parkovisko za Supermarketom COOP Jednota 
SD, 15:30- Ulica Mierová, 15:40- pri potravinách p. Miženka, 16:00- Ulica Záhradná, 16:15- Blok č. 
13 (penzión), 16:30- Blok č. 303 (Ulica školská), 16:45- Blok č. 335 (Dlhovanská cesta)
13. apríla STANOVIŠTIA ZBERU PAPIERA: 15:00- Hlinené(pri potravinách COOP Jednota SD), 
15:20- Predmier (rázcestie- smer Korňa), 15:30- Predmier (internát pri I.Trane), 15:45- Závodie(areál 
športu), 16:00- Vyšný koniec (pred motelom p. Smažáka), 16:20- Turkov (točňa), 16:40- Vyšný koniec 
(centrum DÚHA)
Upozornenie! Žiadame všetkých občanov o dôslednejšie dodržiavanie zásad separovaného zberu 
v našom meste, z dôvodu vysokého podielu komunálneho odpadu medzi vyseparovanými zložkami. 
Osobitne upozorňujeme, že použité hygienické potreby  (použité plienky pre deti a seniorov, hygienické 
vložky, vreckovky, zdravotnícky materiál) nepatria do žiadnej zo zložiek separovaného odpadu, ale do 
nádoby na komunálny odpad!!! V prípade porušenia uvedených pravidiel, budú vrecia pri rodinných 
domoch ponechané na mieste, nebudú vyprázdnené!

Veľa úspechov na pracovisku i v osobnom živote želá učiteľom vedenie mesta. 

do výzvy o poskytnutie nenávratného 
f inančného príspevku z programu 
Kvalita životného prostredia 2014- 2020. 
Projekt má názov: Zníženie energetickej 
náročnosti budovy mestského úradu 

v Turzovke. Na rokovaní bolo schválené 
zabezpečenie fi nančných prostriedkov na 
spolufi nancovanie realizovaného projektu 
vo výške 5%, čo predstavuje sumu do 
výšky 34,550 eur s DPH. 

Potravinové balíčky
Ako sme už v minulosti uviedli, samospráva mesta Turzovka bola riadiacim orgánom pre 
Operačný program potravinovej a základnej materiálnej pomoci Ministerstva práce, sociálnych 
vecí a rodiny SR zapojená do samotnej realizácie uvedenej pomoci konkrétnym príjemcom. 
Realizácia opatrenia - Poskytovanie potravinových balíčkov bola v spolupráci so Slovenským 
červeným krížom – územným sekretariátom Čadca zabezpečovaná už aj v tomto roku. Dňa 
08.03.2017 si príjemcovia prevzali na pôde Mestského úradu v Turzovke 35 balíčkov potravinovej 
pomoci. Účelom opatrenia je pomáhať ľuďom či domácnostiam, ktoré sa nachádzajú v náročnej 
sociálnej situácii. Zámerom je predovšetkým znížiť ich ekonomické zaťaženie so zabezpečovaním 
základných komodít, ako sú potraviny a základné hygienické potreby.

Mgr. Marcela Polková

V stredu 22. marca 2017 sa konalo tretie 
n e p l á n ov a n é  r o k ov a n i e  Me s t s k é h o 
zastupiteľstva v Turzovke, ktoré zvolal primátor 
mesta JUDr. Ľubomír Golis. Rokovania sa 
zúčastnilo všetkých 13 poslancov. V úvode 
schválili 10 bodov programu.

Ing. Jana Majtánová bola delegovaná väčšinou 
poslancov na prázdne miesto zástupcu Mesta 
Turzovka do Správnej rady Združenia TKO 
Semeteš, n. o.  pre funkčné obdobie 2015-
2018.

Väčšina poslancov schválila bezplatnú zámenu pozemkov medzi ŽSK a Mestom Turzovka

Snaha o získanie peňazí z eurofonfov

Z ROKOVANIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA

Zastupiteľstvo stiahlo návrh o zmene Štatútu 
TKO Semeteš a po prepracovaní a prerokovaní 
v komisiách predloží návrh na zasadanie 
MsZ. Poslanci schválili prípravu prechodu 
na adresný množstevný systém nakladania 
s odpadmi. 

Mestské zastupiteľstvo  schválilo aj budúcu 
zámenu pozemkov bez fi nančného vyrovnania 
vo vlastníctve mesta Turzovka  a vo vlastníctve 
Žilinského samosprávneho kraja (ŽSK). 
Zámena sa uskutočňuje za účelom, aby mesto 

Turzovka mohlo na pozemkoch ŽSK vybudovať 
cyklochodník v rámci projektu z Integrovaného 
regionálneho operačného programu, ktorý je 
financovaný z európskych štrukturálnych 
a investičných fondov a tiež, aby vlastník 
stavby bol aj vlastníkom pozemku pod stavbou. 
Náklady za vyhotovenie geometrických plánov 
znaleckých posudkov a ostatných poplatkov 
budú znášať obidve zmluvné strany rovnakým 
dielom vo vzťahu k výmere zamieňaných 
nehnuteľností. 

Na uvedené otázky sme sa opýtali prednostu 
MsÚ v Turzovke Ing. Mariána Masnicu
Pred niekoľkými dňami sa konal výrub 
stromov ( v počte 28 kusov) v centre 
mesta v parčíku na Nádražnej ulici popri 
železničnej trati. Kto je vlastníkom uvedeného 
pozemku?
Výrub stromov sa konal na priľahlých pozemkoch 
medzi Nádražnou ulicou a železničnou trasou. 
Pozemok vlastní  súkromná fi rma Les - Invest 
s.r.o. Podvysoká. Výrub stromov vykonával 
súkromný vlastník na svojom pozemku.
Kto dal súkromnej fi rme Les - Invest s.r.o. 
povolenie a z akého dôvodu?
Orgán ochrany prírody a krajiny, ktorým 
je v tomto prípade v rámci preneseného 
výkonu štátnej správy Mesto Turzovka, 
obdržalo žiadosť od uvedenej fi rmy na výrub 

Prečo sa rúbali stromy na Nádražnej ulici?

stromov a výstavbu na svojom pozemku. Po 
posúdení a miestnom šetrení  za účasti 
odborníka na posúdenie spoločenskej 
hodnoty stromov vydalo rozhodnutie, 
ktorým na jednej strane výrub povolilo, 
avšak využilo všetky svoje právomoci a 

uložilo investorovi náhradnú výsadbu. 
Zaviazalo fi rmu  Les - Invest s.r.o , že vysadí 
40ks odrastených stromov minimálnej 
výšky 1,8m, ktoré vytvoria novú alej 
stromov pozdĺž Nádražnej ulice.
Pokračovanie na druhej strane spravodajcu.

Majiteľ vysadí 40 nových stromčekov
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Krížová cesta v Dome kultúry
 Na pravidelnom stretnutí seniorov denného centra v KaSS Turzovka organizované predsed-
níčkou Annou Barancovou sa v stredu 29. marca uskutočnila krížová cesta Ježiša Krista pred 
14. obrazmi znázorňujúcimi utrpenie a obetu mučeníka a spasiteľa. Štrnástich zastavení sa 
zúčastnil aj dôstojný pán Mons. Mgr. Jozef Hrtús, zástupkyňa primátora MUDr. Viera Bel-
ková  a pracovníčka MsÚ Ľubica Čmelíková za doprovodu kaplána Mgr. Jaroslava Dekana. 

Blížia sa Veľkonočné sviatky
Symbol Veľkonočných sviatkov vajíčko poznáme spravované a vyzdobené v rôznych 
podobách. Od maľovania na škrupiny až po vypletanie všakovakými materiálmi. Túto 
krásnu tvorivú tradíciu sa snažia udržiavať a rozširovať aj v Základnej umeleckej škole 
v Turzovke. 

V sobotu 18. marca sa v Športovej 
hale Pratex v Čadci konal 11. ročník 
futbalového turnaja starších žiakov 
o Pohár predsedu ObFZ Kysúc nad 
ktorým majú záštitu primátori miest 
Turzovka, Čadca, Kysucké Nové 
Mesto a Krásno nad Kysucou. Úloha 
garanta tohto ročníka pripadla mestu 
Turzovka. 

PaedDR. Stanislav Špila, predseda 
ObFZ Kysúc, v úvode privítal dvanásť 
družstiev z Kysúc ako i primátora 
Turzovky JUDr. Ľubomíra Golisa, 
Kysuckého Nového Mesta Ing. Jána 
Hartala, Krásna nad Kysucou Ing. 
Jozefa Grapu, Čadce Ing. Milana 
Guru a tiež podpredsedu ObFZ Kysúc  
Jána Studeného. 

K prítomným sa prihovori l  aj 
primátor Turzovky JUDr. Ľubomír 
Golis. Bol to turnaj starších žiakov, 
kategória U15(ročník 2002 a mladší). 
Stretli sa v 38. zápasoch v dvoch 
skupinách. V A skupine si semifinále 
vybojovali  futbalisti  Kysuckého 
Nového Mesta a Turzovky.  Z B 
skupiny bola úspešná Čadca U15-2, 
Krásno nad Kysucou, ostatné družstvá 
hrali o umiestnenia. 

Pr vé  s emif iná le :  Krásno  nad 
Kysucou -Kysucké Nové Mesto 3:0. 
Druhé semifinále:   Čadca U15- 
Turzovka 4:2.

Podľa športového redaktora M. 
Čimboru: „Veľmi dramatické bolo 
stretnutie o tretie miesto medzi 

Turzovskí žiaci čestne reprezentovali
O pohár predsedu ObFZ Stanislava Špilu

p o r a z e n ý m i  s e m i f i n a l i s t a m i 
Ky s u c k ý m  N o v ý m  M e s t o m 
a Turzovkou, ktoré v riadnom hracom 
čase skončilo nerozhodne 2:2 a na 
rad prišli penalty. Presnejšiu mušku 
mali hráči Kysuckého Nového Mesta, 
ktorí premenili 3 a Turzovania len 2 
penalty. Vo finálovom dueli medzi 
Krásnom a Čadcou U15-2 bol i 
úspešnejší futbalisti z najmladšieho 
kysuckého mesta Krásna 2:1.“

Konečné poradie: 1. Krásno nad 
Kysucou, 2. Čadca U15-2, 3. Kysucké 
Nové Mesto, 4. Turzovka, 5. Čadca 
U15-1. 6. Stará Bystrica, 7. Čadca 
U14, 8. Oščadnica, 9. Snežnica, 10. 

Zborov nad Bystricou, 11. Čierne, 
12. Skalité

Mená žiakov:  
Brankári :  Smažák Matej  (14) , 

Badžgoň Jakub (12)
H r á č i :  S a b e l a  J a k u b  ( 1 5 ) , 

Zborovančík Michal (15), Dodek 
Timotej (14), Čečotka Adam (14),

Čuraj Jakub (14), Hurík Tibor 
(14), Valčuha Ján (14), Ligač Jakub 
(14)- vyhlásený ako najlepší hráč 
družstva, Valchař Alex (14), Steiniger 
Milan (13).

Hráči si zaslúžili aj pochvalu od 
primátora JUDr. Ľubomíra Golisa 
a trénera Mgr. Pavla Škorníka. 

Prečo sa rúbali stromy na Nádražnej ulici?
Majiteľ vysadí 40 nových stromčekov
Dokončenie prvej strany spravodajcu. 

Na uvedené otázky sme sa opýtali 
prednostu MsÚ v Turzovke Ing. 
Mariána Masnicu

Akú výstavbu firma plánuje?
Firma plánuje stavbu: Doplnenie 

zástavby Nádražnej ulice v Turzovke- 
predajné stánky, ktorej je  vlastníkom  od 
roku 2013. Firma vlastní celé pozemky 
tejto ulice  pod telesom miestnej 
komunikácie,  pod chodníkmi na ľavej 
strane, na pravej strane kde vyrubovali 
stromy a bude stavať predajné stánky.

Lukratívne pozemky v meste. Prečo 
ich Mesto Turzovka nekúpilo?

V roku 2011 bolo vyhlásené ponukové 
konanie  Ž e leznicami  S lovenske j 
republiky. Vtedy mestská samospráva 
neodkúpila pozemky pod Nádražnou 
ulicou v ponúkanej cene cca 5 € za 1 
m 2 a nepodarilo sa jej iným spôsobom 
z r e a l i z o v a ť  p r e v o d  u v e d e n ý c h 
pozemkov do vlastníctva mesta. A tak 
súkromník zareagoval a v roku 2013 
sa stal majiteľom pozemkov takmer 
pod celou strategicky dôležitou ulicou 
v meste.

Č o  n ato  h o v or í  n o v é  v e d en i e 
mesta?

Vedú sa rokovania, aby sa Nádražná 

ulica dala do náležitého stavu. Je len 
na Meste Turzovka ako sa vysporiada 
s dlhodobým havarijným stavom ľavého 
chodníka a jazdného pruhu smerom 
k železničnej stanici. Vedenie mesta má 
dohodnuté s vlastníkom pozemkov, že 
zrekonštruuje chodník a teleso miestnej 
komunikácie. Mesto má vyčlenené 
finančné zdroje na túto investičnú 
akciu, tak, aby konečne dôležitá ulica 
dostala nový šat zodpovedajúci  jej 
významu. Dúfame že poslanci tento 
zámer podporia a zhodnú sa so záujmom 
širokej verejnosti.

Na túto ulicu sú viazané iné dopravné 
pohyby. Čo ďalej?

Dnešná spoločnosť je o korektných 
a vysporiadaných vlastníckych vzťahoch. 
Preto primátor JUDr. Ľubomír Golis  s 
novým vedením hneď po voľbách v roku 
2014 začal jednania so Železnicami 
Slovenskej  republiky.  o zvyšných 
pozemkoch. Mesto Turzovka odkúpilo 
5473 m2 v priemernej cene 5,8 €/m2, 
aby doriešilo dopravnú obslužnosť, 
ktorá vyplýva z výstavby pešej zóny. 
Objednalo projektovú dokumentáciu 
s t a v b y  p r e p o j e n i a  m i e s t n y c h 
komunikácii Štúrovej ulice, Nádražnej 
ulice, areálu Polikliniky, Drevárskej 

ulice a priestoru  pred Železničnou 
stanicou. Projektové práce sú kryté 
finančnými prostriedkami. Dúfam, že 
sa zámer podarí zrealizovať a bude slúžiť 
potrebám Turzovčanov, návštevníkom 
mesta a obyvateľom Horných Kysúc.

Zámer je pozoruhodný. Aké sú 
vyhliadky?

Plánovaný projekt integruje v sebe 
osobnú železničnú a  autobusovú 
dopravu a cyklodopravu. Súkromník 
začal krok výstavby ako prvý, mestská 
samospráva chce Nádražnú ulicu dať 
do nového šatu v roku 2017 a budúce 
prepojenia ihneď v nasledujúcich 
rokoch. Treba povedať, že nie všetko 
je vždy závislé iba od financií, ale aj 
od nájdenia spoločného konsenzu pre 
dobrú vec.

S celou koncepciou Nádražnej ulice, 
s výstavbou súkromného investora 
a jeho súčasnými krokmi boli odborníci 
komisií a poslanci MsZ informovaní 
na komisii  ŽP, dopravy,  výstavby 
a územného plánu. S ďalším dopravným 
prepojením boli informovaní vlastníci 
nehnuteľností na spoločnom pracovnom 
stretnutí vo februári 2017. Verejnosť 
bude informovaná pred ukončením 
projektových prác. 


